
Raad 10 december 2019 / besluitenlijst

Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 10 
december 2019, aanvang 19.30 uur te Heythuysen 

Aanwezig:
De voorzitter : mevrouw D.H. Schmalschläger
De griffier     : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen
De griffiesecretaresse : mevrouw K.M.A. Verhoeven-Vyncke

Aanwezig de raadsleden:
• drs. M. Graef, drs. P.M. Houben, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven, E.C.M. van Tilburg, 

ing. A.G.H. van Vlodrop-van Kempen en ing. H. Wijers-van der Linden 
(allen fractie Samen Verder);

• J. Custers, E.H. Franzen, H.J.H. Hermans, G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans 
(allen fractie Ronduit Open);

• mr. N.J.A.G. Alofs, R.J. Flinsenberg, drs. H.H.J.M. van Helden MBA, P.H.L. van Melick en 
J.F.W. Nouwen MSc (allen fractie CDA);

• mr. A.G.J. Kierkels, I.M.R.M. Schors en drs. D.J.H. Voermans (allen fractie D66);
• H.L. Glessner en drs. J.F.M. van der Stappen (beiden fractie Progressief Akkoord Leudal); 
• mr. R.G.M.  Thomassen en J.J.P. Vissers (beiden fractie VVD);
• R.A.M. Verheul (fractie Leudal Sociaal).

Mede aanwezig:
wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder), wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder), 
wethouder mr. S.B.J. Backus (Ronduit Open), wethouder M.P.J. Janssen (Ronduit Open) en 
wethouder mr. R.M.J. Martens (D66).

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19.31 uur en heet iedereen welkom. Raadslid Teeuwen komt om 
19.35 uur ter vergadering, tijdens agendapunt 5. 

2. Vaststellen agenda
De gemeenteraad besluit de raadsagenda vast te stellen conform de door het presidium in zijn 
vergadering van 3 december 2019 vastgestelde voorlopige raadsagenda (de fractie Progressief Akkoord 
Leudal tekent aan dat zij tegen agendering van de agendapunten 6 + 7 is), met dien verstande dat 
conform het verzoek van burgemeester D. Schmalschläger d.d. 6 december 2019, een nieuw agendapunt 
18 wordt ingevoegd geheten ‘Beslissen omtrent bekrachtigen geheimhouding collegemededeling 3 
december 2019 inzake ontwikkeling locatie Markt 8 in Grathem’.

Het agendapunt ‘Sluiting’ krijgt daardoor het nummer 19.

De gemeenteraad gaat akkoord met het voorstel van de voorzitter om de beraadslagingen over de 
agendapunten 6 + 7 (inzake sportpark HEG Kelpen-Oler) tegelijkertijd te houden maar de besluitvorming 
separaat.

3. Vaststellen besluitenlijsten raadsvergaderingen 5 + 12 november 2019
De gemeenteraad besluit de besluitenlijsten vast te stellen conform de aangeboden concepten.

4. Herbenoemen leden Rekenkamer Leudal + beëdiging
De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

De tot lid van de rekenkamer herbenoemde heren mr. J. van Hout (tevens voorzitter) + dr. S. Duindam 
leggen aansluitend in handen van de voorzitter de verklaring en belofte af als bedoeld in artikel 81g van 
de Gemeentewet.
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5. Heroverwegen aanwijzing locatie centrale huisvesting basisschoolonderwijs voor 
kernen Haler, Hunsel, Ittervoort en Neeritter

Er liggen twee initiatiefvoorstellen 5.1 en 5.2 (bijlagen 1 en 2) voor en een motie 5.1 (bijlage 3).

De VVD geeft de voorkeur aan de grootste kern en dat is de locatie in Ittervoort en dat zal zo blijven. 
Deze voorziening moet naar de mensen toe worden gebracht en niet andersom.

Leudal Sociaal licht haar initiatiefvoorstel 5.2 toe en leest het voorstel voor. 

Het CDA geeft namens de indieners een toelichting op de motie 5.1. 

Progressief Akkoord Leudal heeft alle sprekers goed gehoord en spreekt haar waardering uit. Voor haar is 
er geen nieuwe informatie boven tafel gekomen en de fractie blijft bij haar standpunt dat de locatie in 
Ittervoort de beste locatie is voor deze centrale huisvesting. Zij licht haar initiatiefvoorstel 5.1 toe.

Ronduit Open is van mening dat indien er besluiten worden genomen waar burgers bij betrokken zijn, dat 
deze burgers actief moeten worden betrokken bij de besluitvorming. Het is niet gewenst dat er een 
school wordt gebouwd die leeg zal staan. Een breed draagvlak is van groot belang.

D66 heeft een middenweg bekeken en met betrokkenen gesprekken gevoerd. De nieuwe school moet het 
gebied met elkaar versterken. De motie 5.1 is vervolgens tot stand gekomen.

Samen Verder is altijd voorstander geweest van de locatie Kallestraat in Hunsel en dat zal zo blijven. De 
fractie spreekt haar waardering uit voor het opstellen van motie 5.1 waarvoor het CDA een grote 
meerderheid bijeen heeft weten te krijgen. 

Portefeuillehouder Martens geeft een toelichting op de gang van zaken van afgelopen anderhalf jaar in dit 
traject. Hij ontraadt de twee initiatiefvoorstellen. De motie 5.1 heeft draagvlak. Als de motie wordt 
aangenomen zal het wel langer duren voordat er gebouwd kan gaan worden. Hij belooft dat in de raad 
van maart 2020 de alternatieve locatie kan worden voorgesteld, maar dat lukt niet in de raad van 
februari 2020 zoals in de motie wordt gevraagd.

De VVD vindt de woorden van de portefeuillehouder bemoedigend. De vraag is of de wethouder bedoelt 
dat hij in zijn zoektocht naar een alternatieve locatie altijd in de kern Ittervoort zal uitkomen. 

Ronduit Open zegt als er twee omstreden locaties zijn, dat er gekozen moet worden voor alternatieven. 
Ittervoort heeft altijd de voorkeur gehad en dat is nog zo. Daarbij is de locatie Begoniastraat te Ittervoort 
nog altijd de eerste voorkeur als blijkt dat de alternatieven geen uitkomst bieden.

Het CDA is in haar motie 5.1 ervan uitgegaan dat de locatie in Ittervoort komt, maar niet in de huidige 
locatie aan de Begoniastraat. Dat is de insteek. Zo breng je partijen bij elkaar, het gaat om de kern 
Ittervoort als geheel.

Samen Verder zegt dat de motie 5.1 en het standpunt van de fractie duidelijk zijn.

Portefeuillehouder Martens zegt dat de resultaten niet eerder dan in maart 2020 beschikbaar kunnen zijn. 
In de tussentijd is hij zeker bereid om het presidium de tussenstand van zaken te melden. Als de motie 
wordt aangenomen, zal hij deze uitvoeren. De motie is duidelijk. 

De VVD wil weten hoe de onderzoeksresultaten van de portefeuillehouder aan de raad zullen worden 
voorgelegd. 

De voorzitter meldt dat de heer Houben de raadzaal om spoedeisende reden heeft verlaten. 

De VVD verzoekt om een korte schorsing.
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De voorzitter schorst om 20.35 uur de vergadering en heropent de vergadering om 20.46 uur.

De VVD formuleert ter vergadering een motie 5.2. Zij trekt haar steun voor initiatiefvoorstel 5.1 in.

Samen Verder zegt dat zij alleen haar eigen motie 5.1 zal steunen, zij betreurt de gang van zaken.

Ronduit Open steunt de motie 5.2 van de VVD niet. Het is politiek onhandig te noemen.

De gemeenteraad besluit met 2 stemmen voor (Progressief Akkoord Leudal) en 22 stemmen tegen 
(Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, VVD, Leudal Sociaal) het initiatiefraadsvoorstel 1 van de fractie 
Progressief Akkoord Leudal te verwerpen.

De gemeenteraad besluit met 1 stem voor (Leudal Sociaal) en 23 stemmen tegen (Samen Verder, 
Ronduit Open, CDA, D66, Progressief Akkoord Leudal, VVD) het initiatiefraadsvoorstel 2 van de fractie 
Leudal Sociaal te verwerpen.

De motie 5.1 van de fracties Samen Verder + Ronduit Open + CDA + D66 wordt met 20 stemmen voor 
(Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, Leudal Sociaal) en 4 stemmen tegen (Progressief Akkoord 
Leudal, VVD) aangenomen.

De motie 5.2 van de fractie VVD werd met 4 stemmen voor (Progressief Akkoord Leudal, VVD) en 20 
stemmen tegen (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, Leudal Sociaal) verworpen.

6. Voteren investeringskrediet realisering gezamenlijke accommodatie 
voetbalverenigingen HVC Hunsel, ESV Ell en GKC Grathem/Kelpen-Oler aan Oranjelaan 
in Kelpen-Oler

Raadslid Franzen (Ronduit Open) verblijft gedurende dit agendapunt buiten de raadzaal vanwege zijn 
schriftelijke integriteitmelding.

Ronduit Open geeft een toelichting op amendement 6.1 (bijlage 6). Samen Verder is mede indiener van 
dit amendement. 

Het CDA stemt in met het voorstel. Burgerinitiatieven moeten worden gestimuleerd. Zij steunt het 
amendement 6.1. 

D66 de heer Kierkels kan zich, anders dan de rest van zijn fractie, niet vinden in de kosten van een 
dergelijke fusie. De kosten zijn onverantwoord hoog voor dit initiatief. Hij zal op persoonlijke titel tegen 
het voorstel stemmen.

Progressief Akkoord Leudal vindt het voorstel onvoldoende onderbouwd en de gegevens zijn niet allemaal 
op tijd beschikbaar geweest. De kosten zijn veel te hoog. Zij steunt het amendement 6.1 niet. Er is 
onvoldoende informatie beschikbaar om hierover te kunnen beslissen.

De VVD spreekt haar waardering uit voor het voorstel en kan dit voorstel steunen. Ze heeft nog een 
aantal vragen die de portefeuillehouder zal beantwoorden.

Portefeuillehouder Backus geeft een toelichting op de gang van zaken. 
Het gaat hier om een uniek proces. In de begroting is op verzoek van de raad een bedrag van € 3 miljoen 
opgenomen. Bij de uitwerking van een project blijkt dat zaken duurder uitvallen. 
Een bestemmingsplanwijziging heeft ook geld gekost. Het bedrag is nu hoger, maar dat is uit te leggen. 
Er is gezocht naar een dekking voor de lasten die dit project met zich brengen. De kosten gaan voor de 
baten zegt hij. De maatschappelijke waarde van dit project is van groot belang. 
Hij zegt dat de kosten voor de waterpomp in de investering zullen worden meegenomen. Er is een 
probleem met de waterhuishouding in Kelpen-Oler, dat is bekend. Het overtollige water moet worden 
opgevangen in het aan te leggen park. De wateroverlast die wordt veroorzaakt door het sportpark zal tot 
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een minimum worden beperkt. Dat hangt ook af van de grondwaterstand. Voor de aan te schaffen pomp 
moet ook een vergunning worden aangevraagd en er moet gekeken worden hoe moet worden omgegaan 
met het aanbrengen van deze pomp. Dit zal in overleg met het Waterschap Limburg gebeuren. 

Het CDA vraagt of de kapitaallasten zoals genoemd in amendement 6.1 haalbaar zijn. 

Samen Verder heeft waardering voor de manier waarop met de kosten wordt omgegaan. 

Het CDA is bereid om haar amendement 7.1 aan te passen.

Portefeuillehouder Backus wil graag weten wat de kosten zullen zijn bij wijziging van amendement 7.1.

Het CDA zegt dat voor de aanleg van een buis ‘t om een bedrag van 70.000 euro zal gaan. 

Samen Verder vraagt om een korte schorsing. 

De voorzitter schorst de vergadering om 21.45 uur.

De voorzitter heropent de vergadering om 21.55 uur.

Samen Verder legt een stemverklaring af. De fractie gaat mee met hetgeen wordt voorgesteld. De 
hoofdlijnen van dit project kan de fractie goed volgen.

De VVD legt een stemverklaring af. De fractie zegt dat de portefeuillehouder de belangen van de 
gemeente goed moet verdedigen en dat er van wateroverlast voor omwonenden geen sprake kan zijn.

Ronduit Open steunt het amendement 7.1 nadat dit is gewijzigd door het CDA.

De heer Kierkels van D66 stemt tegen het voorstel. Hij steunt de amendementen (bij dit agendapunt 6 + 
bij het volgende agendapunt 7) niet. Het bedrag dat voor dit project zal worden uitgegeven is veel te 
hoog en er wordt geen rekening gehouden met de tekorten die er zijn op andere terreinen zoals bij de 
jeugdzorg en de Wmo. 

Progressief Akkoord Leudal legt een stemverklaring af. Zij is voor de fusie, maar stemt tegen het 
voorstel. Er is onvoldoende informatie en het is niet sober en doelmatig te noemen. De fractie steunt het 
gewijzigde amendement 7.1 van het CDA.

Leudal Sociaal vindt dat de voorstellen niet rijp zijn voor besluitvorming. Zij is tegen de voorstellen en 
tegen de amendementen bij dit agendapunt alsook bij het volgende agendapunt 7. 

Het amendement 6.1 van de fracties Samen Verder + Ronduit Open wordt met 19 stemmen voor (Samen 
Verder, Ronduit Open, D. Voermans + I. Schors van D66, CDA,  VVD) en 4 stemmen tegen (A. Kierkels 
van D66, Progressief Akkoord Leudal, Leudal Sociaal) aangenomen.

De gemeenteraad besluit met 19 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, D. Voermans + I. Schors 
van D66, CDA, VVD) en 4 stemmen tegen (A. Kierkels van D66, Progressief Akkoord Leudal, Leudal 
Sociaal) conform het - geamendeerde - raadsvoorstel.

7. Vaststellen bestemmingsplan ‘Sportpark HEG Kelpen-Oler'
Raadslid Franzen (Ronduit Open) verblijft gedurende dit agendapunt buiten de raadzaal vanwege zijn 
schriftelijke integriteitmelding.
De beraadslagingen over dit agendapunt 7 zijn meegenomen bij het voorgaande agendapunt 6.

Het (ter vergadering gewijzigde) amendement 7.1 van de fractie CDA wordt met 21 stemmen voor  
(Samen Verder, Ronduit Open, D. Voermans + I. Schors van D66, CDA, Progressief Akkoord Leudal, 
VVD) en 2 stemmen tegen (A. Kierkels van D66, Leudal Sociaal) aangenomen.
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De gemeenteraad besluit met 19 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, D. Voermans + I. Schors 
van D66, CDA,  VVD) en 4 stemmen tegen (A. Kierkels van D66, Progressief Akkoord Leudal, Leudal 
Sociaal) conform het - geamendeerde - raadsvoorstel.

8. Vaststellen Beleidsplan Gladheidbestrijding 2020-2024
De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

9. Vaststellen Algemene verordening ondergrondse infrastructuren Leudal
De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

10. Vaststellen bestemmingsplan 'Burgemeester Aquariusstraat te Haelen'
Samen Verder spreekt haar waardering uit voor de samenwerking tussen de betrokken partijen. De 
leefbaarheid van de kern Haelen krijgt hierdoor een positieve impuls.

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel.

11. Beschikbaar stellen drietal bedragen voor projecten Buggenumse veld
Raadslid Wijers-Van der Linden (Samen Verder) verblijft gedurende dit agendapunt buiten de raadzaal 
vanwege haar schriftelijke integriteitmelding.

D66 licht het amendement 11.1 (bijlage 7) dat samen met Ronduit Open en Progressief Akkoord Leudal is 
ingediend toe. 

Ronduit Open steunt het voorstel van harte. Regelgeving en controle moeten er komen, dat zorgt voor 
duidelijkheid. 

Samen Verder vraagt zich af welke toezeggingen er in het verleden zijn gedaan. De fractie steunt het 
amendement 11.1. 

Portefeuillehouder Martens geeft een toelichting. Het is een uniek gebied met een open karakter. Het 
moet in de toekomst gaan om zinvolle projecten. Er komt een uitgebreid plan van wat realistisch is en 
van wat er kan worden gerealiseerd. Zoals het nu wordt voorgesteld, zal in de toekomst niet meer zo 
gaan. De eigen bijdrage moet ook omhoog. Daarover zijn de meningen verdeeld. Hij zal onderzoek doen 
naar de gedane toezeggingen. 

D66 is blij met de toelichting van de portefeuillehouder. Het amendement 11.1 wordt gewijzigd.

Het (ter vergadering gewijzigde) amendement 11.1 van de fracties D66 + Ronduit Open + Progressief 
Akkoord Leudal wordt met algemene stemmen aangenomen.

De gemeenteraad besluit met algemene stemmen conform het - geamendeerde - raadsvoorstel.

12. Verwerken gevolgen Septembercirculaire 2019 Gemeentefonds
De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

13. Vaststellen Verordening onroerendezaakbelastingen 2020 + Vaststellen Verordening 
afvalstoffenheffing 2020 (incl. tarieventabel) + Vaststellen Legesverordening 2020 
(incl. tarieventabel) + Vaststellen Verordening toeristenbelasting 2020

Ronduit Open zegt dat de ongelijkheid tussen tarieven voor bedrijven en woningen opgeheven moeten 
worden. Dat is van belang.

Progressief Akkoord Leudal is tegen de voorgestelde OZB verhoging, maar steunt het voorstel wel.

De VVD is tegen de verordening OZB 2020 en tegen de voorgestelde hondenbelasting. De fractie is 
daarmee tegen het voorstel.



Raad 10 december 2019 / besluitenlijst 6

De gemeenteraad besluit met 22 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, Progressief 
Akkoord Leudal, Leudal Sociaal) en 2 stemmen tegen (VVD) conform het raadsvoorstel.

14. Vaststellen wijziging gemeenschappelijke regeling Belastingsamenwerking Gemeenten 
en Waterschappen

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

15. Vaststellen ‘Verordening functioneringsgesprekken burgemeester en raad gemeente 
Leudal 2019’

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

16. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken
De gemeenteraad besluit op voorstel van raadslid:
a. Thomassen om de stukken met de nummers 1 + 21 voor bespreking voor te dragen in een
    vergadering van de commissie fysiek (28 januari 2020);
b. Kierkels om de stukken met de nummers 17 + 20 + 27 + 40 + 46 + 50 + 51 + 57 + 58 voor
    bespreking voor te dragen in een vergadering van de commissie fysiek (28 januari 2020);
c. Glessner om het stuk met het nummer 35 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van de
    commissie sociaal (27 januari 2020);
d. Van Tilburg om het stuk met het nummer 2 voor te dragen in een vergadering van de commissie fysiek
    (28 januari 2020);
e. Franzen om het stuk met het nummer 25 voor te dragen in een vergadering van de commissie sociaal
    (27 januari 2020).

De gemeenteraad besluit voor het overige conform de afhandelingsvoorstellen van de griffier.

17. Mededelingen
Burgemeester Schmalschläger maakt een ieder er op attent dat op maandag 6 januari 2020, aanvang 
19.00 uur, in Cultureel Centrum De Bombardon in Heythuysen de jaarlijkse nieuwjaarsreceptie van het 
gemeentebestuur plaatsvindt. Zij wenst een ieder goede Kerstdagen toe en een leuke jaarwisseling.

18. Beslissen omtrent bekrachtigen geheimhouding collegemededeling 3 december 2019 
inzake ontwikkeling locatie Markt 8 in Grathem

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

19. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 11 februari 2020.

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL,
De griffier, De voorzitter,

Drs. W.A.L.M. Cornelissen. D.H. Schmalschläger
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Initiatiefraadsvoorstel 5.1  

                              
Bijlage 1

Raadsvergadering 10 december 2019

Initiatiefvoorstel inzake locatiekeuze fusieschool Hunsel, Haler, Ittervoort, Neeritter.
De raad van Leudal moet om onderstaande overwegingen een hernieuwd besluit nemen over de gewenste locatie van 
de te realiseren fusieschool en trekt gelijktijdig zijn eerdere besluit in.

- De raad heeft in meerderheid op 29 mei 2018 op advies van de stuurgroep als locatie voor de fusieschool 
Hunsel, Haler, Ittervoort, Neeritter de Kallestraat in Hunsel aangewezen;

- Voor wat betreft de ruimtelijke en verkeerstechnische aspecten is op basis van niet onderbouwde, tijdelijke 
argumenten de locatie Kallestraat in Hunsel in een laat stadium voor de stuurgroep als beste uit de bus 
gekomen;

- Voor de gehele raad was in februari 2018 draagvlak een belangrijke overweging om door te gaan met het 
fusietraject;

- Op het moment van besluiten in 2018 was al duidelijk dat de dorpsraden van Ittervoort en Neeritter, alsook de 
ouders, niet achter het advies van de stuurgroep stonden doordat zij dit op alle mogelijke manieren bij alle 
fracties duidelijk hebben gemaakt;

- De fusieschool kan pas een succes worden wanneer de ouders hun kinderen ook daadwerkelijk naar deze 
school brengen;

- Bij motie is het college opgeroepen tot het houden van een zorgvuldige ouderraadpleging over de voorkeur van 
de ouders voor een locatie in Hunsel of Ittervoort;

- Uit de gehouden ouderraadpleging van BMC is gebleken dat van de ondervraagde ouders 57% (66% gewogen 
resultaat) een voorkeur heeft voor de locatie Ittervoort, tegen 32% (23% gewogen resultaat) voor Hunsel en 
11% geen voorkeur heeft;

- Met de ouderraadpleging van BMC heeft een duidelijk onderzoek plaatsgevonden naar het draagvlak onder de 
ouders, waardoor nu pas een wel onderbouwd besluit genomen kan worden. Immers een miljoeneninvestering 
in vastgoed zoals deze kan slechts door de Raad worden goedgekeurd als er sprake is van optimaal gebruik 
van de nieuwe fusieschool;

- Voor ouders uit Ittervoort, Neeritter en Haler zijn de basisscholen in Thorn, Kessenich en Stramproy ook reële 
opties om hun kinderen naar toe te sturen;

- Bij de keuze voor de locatie Kallestraat in Hunsel is de kans daardoor aannemelijk dat de gewenste bezetting 
voor de nieuwe fusieschool niet bereikt wordt;

- De uitkomsten uit de verkeersanalyse ‘Veilige fietsroutes Leudal West’ mede-ondersteunen de locatiekeuze 
Begoniastraat Ittervoort.

Op basis van bovenstaande overwegingen besluit de Raad de locatie Begoniastraat Ittervoort als de nieuwe locatie voor 
de fusieschool voor Hunsel, Haler, Ittervoort en Neeritter aan te wijzen en trekt haar besluit voor de locatie Kallestraat 
Hunsel in.
  
Fractie Progressief Akkoord Leudal
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Initiatiefraadsvoorstel 5.2

Initiatiefvoorstel locatie centrale huisvesting basisschoolonderwijs HHIN
Bijlage 2

Inleiding:
Op 9 november 2016 heeft SPOLT een formele aanvraag gedaan voor onderwijshuisvesting ter 
vervanging van de bestaande basisscholen in Hunsel, Ittervoort en Neeritter. Naar aanleiding van de 
bespreking in de commissie sociaal van 19 juni 2017 is een stuurgroep met een afvaardiging van de 
dorpsraden, SPOLT, Hoera kindercentra en Bibliocenter onder begeleiding van gemeente Leudal in het 
leven geroepen. Deze stuurgroep, waarin alle geledingen vertegenwoordigd waren, heeft als opdracht 
van de commissie sociaal meegekregen om haar visie te geven over de locatie van het nieuwe speel leer 
centrum.

In een lang maar zorgvuldig traject zijn diverse locaties onderzocht. Per brief van 11 maart 2018 heeft de 
stuurgroep een advies over de locatiekeuze geformuleerd. Uit de beoordeling komt de locatie Kallestraat 
in Hunsel als meest geschikt uit de bus voor de realisatie van het nieuwe speel-leercentrum. Met 
uitzondering van slechts 1 partij, zijnde de dorpsraad Neeritter, wordt door de stuurgroep voorgesteld om 
de locatie aan de Kallestraat in Hunsel aan te wijzen als de locatie voor de bouw van het nieuwe speel-
leer centrum. Door SPOLT is aan de gemeente aangegeven dat nu de drie betrokken 
medezeggenschapsraden ingestemd hebben met de fusie SPOLT zij verzoekt zo spoedig mogelijk over te 
gaan tot het fuseren van de scholen Sint Lambertus in Neeritter, de Schakel in Ittervoort en De 
wegwijzer in Hunsel.

Door het college van burgemeester en wethouders is dit advies overgenomen en aan de raad voorgesteld 
de locatiekeuze vast te stellen.

In de raadsvergadering van 29 mei 2018 heeft de gemeenteraad van Leudal besloten om het college van 
burgemeester en wethouders op te dragen een nieuwe speel-leer centrum te bouwen in Hunsel. Het 
college heeft de uitvoering van dit raadsbesluit ter hand genomen. Inmiddels heeft de Stichting Primair 
Onderwijs Leudal en Thornerkwartier (hierna SPOLT) een Fusie Effect Rapportage laten opstellen. Deze 
Fusie Effect Rapportage heeft de instemming van de drie betrokken medezeggenschapsraden.

De gemeenteraad van Leudal heeft desondanks, na een verzoek van de dorpsraad Neeritter, op 16 april 
2019 een motie vreemd aan de orde aangenomen waarin besloten is:
1 Dat een nieuwe ouderraadpleging noodzakelijk is met betrekking tot de voorkeur van ouders omtrent 
de locatie Hunsel en Ittervoort;
2 Dat het College op basis van de beschikbare informatie een vergelijking op hoofdzaken voorlegt aan de 
Raad tussen de locatie Hunsel en Ittervoort;
3 Dat zodra de resultaten hiervan bekend zijn de raad definitief besluit over de voorkeurslocatie.
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Het college van burgemeester en wethouders heeft op 22 oktober 2019 aan de raad een raadsinformatie 
brief toegezonden met daarbij de resultaten van de ouderraadpleging. Hieruit blijkt dat slechts een 
geringe meerderheid (52,1%) van de de ouders heeft gereageerd. 57% van deze 52,1% gaf de voorkeur 
aan de locatie Begoniastraat in Ittervoort.

Conclusie:

Leudal Sociaal concludeert dat de gemeenteraad van Leudal zichzelf door het aannemen van de motie 
van 16 april 2019 de opdracht heeft gegeven om een definitief besluit te nemen over de locatie van het 
nieuwe speel-leer centrum.

Gelet op de uitkomst van de ouderraadpleging is Leudal Sociaal van mening dat de uitslag volstrekt 
onvoldoende is om zowel het advies van de stuurgroep over de locatiekeuze als ook het besluit van de 
gemeenteraad van 29 mei 2018 terzijde te schuiven.

Leudal Sociaal heeft daarom dit initiatiefvoorstel gemaakt en vraagt hierbij om dit initiatiefvoorstel in de 
eerste volgende gemeenteraadsvergadering van 10 december 2019 in stemming te brengen en het 
navolgende besluit te nemen.

Fractie Leudal Sociaal, 26 november 2019.

Raadsbesluit
 
De gemeenteraad van de gemeente Leudal 

Gezien het initiatiefvoorstel, als bedoeld in artikel 147 a Gemeentewet en artikel 30 lid 1 Reglement van 
orde raadsvergaderingen Leudal 2015, van Leudal Sociaal van 26 november 2019;

Besluit:

Het door de gemeenteraad van Leudal in zijn vergadering van 29 mei 2018 genomen besluit, om de 
locatie aan de Kallestraat te Hunsel aan te wijzen als locatie voor het bouwen van een nieuw speel-leer 
centrum, ongewijzigd in stand te laten.
 
Aldus besloten in de raadsvergadering van 10 december 2019.
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Motie 5.1
Bijlage 3

                                             

  

Motie locatiekeuze nieuw speel-leercentrum HHIN

De Raad van de gemeente Leudal, in openbare vergadering bijeen op 10 december 2019 

Overwegende dat:
- Voorafgaande aan de vergadering van de Commissie Sociaal op 25 november 2019, de dorpsraad van  de 
kern Hunsel aan het CDA heeft laten weten, dat zij de voorkeur geven aan een neutrale locatie ten behoeve 
van het stichten van de huisvesting van de fusieschool; 
- Het CDA daarop vervolgens aan de fractievoorzitters van alle partijen heeft voorgelegd of, naar aanleiding 
van de opmerking van de dorpsraad Hunsel, een alternatieve neutrale locatie voor de school in Ittervoort 
bespreekbaar is; 
- Uit de inbreng van de verschillende insprekers ter vergadering van de Commissie Sociaal is gebleken dat 
het onverkort vasthouden aan de Kallestraat (Hunsel) en Begoniastraat (Ittervoort) leidt tot grote 
verdeeldheid onder de inwoners in die kernen van onze gemeente;
- Geen van de beide locaties nog, als gevolg van weglekeffecten, kan rekenen op voldoende toestroom van 
leerlingen;
- Dat het onder die gegeven omstandigheden niet de voorkeur heeft om een Integraal Kindcentrum, 
waarmee een miljoeneninvestering gemoeid is, op een van de beide locaties te stichten;

Mede overwegende dat:
- De dorpsraden en overleggen van Hunsel, Haler, Neeritter en Ittervoort op 25 november 2015 een visie 
document ‘Stip op de horizon’ aan de toenmalige wethouder Vogels hebben overgelegd; 
- Daaruit blijkt dat de primaire voorwaarde ten aanzien van de locatie luidde: “Neutrale nieuwe school locatie, 
niet in een kern (gemeenschappelijke deler) om een brug te kunnen slaan tussen de dorpen en naar elkaar 
toe te kunnen groeien, en het gebied als totaal te kunnen versterken.“;
- De huidige portefeuillehouder heeft aangegeven dat, naast de eerder onderzochte locaties, er nu andere 
locaties, in Ittervoort maar buiten haar kern, mogelijkheden bieden;
- Belanghebbenden er op rekenen dat er spoedig een keuze gemaakt wordt;
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Stelt vast dat:
- Mede gezien het uitgangspunt zoals vastgelegd in eerdergenoemd visiedocument, een neutrale locatie in 
Ittervoort, aan de rand van het dorp, op het grootste draagvlak bij alle belanghebbenden kan rekenen en 
daarmee potentiële locaties Begoniastraat te Ittervoort en Kallestraat te Hunsel niet meer tot de opties 
behoren.
 
Besluit het college op te dragen:
- Met grote spoed onderzoek te verrichten naar neutrale locaties in Ittervoort, aan de rand van het dorp;
- Een voorstel met vergelijkingen op hoofdlijnen tussen neutrale locaties in Ittervoort, indien 
mogelijk, in de raadsvergadering van februari 2020, aan de Raad voor te leggen.

Fractie D66
Fractie Samen Verder
Fractie Ronduit Open
Fractie CDA
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Motie 5.2
Ter vergadering geformuleerd

Bijlage 4

                                         

Motie locatiekeuze nieuw speel-leercentrum HHIN

De Raad van de gemeente Leudal, in openbare vergadering bijeen op 10 december 2019 

Overwegende dat:
- Voorafgaande aan de vergadering van de Commissie Sociaal op 25 november 2019, de dorpsraad van  
de kern Hunsel aan het CDA heeft laten weten, dat zij de voorkeur geven aan een neutrale locatie ten 
behoeve van het stichten van de huisvesting van de fusieschool; 
- Het CDA daarop vervolgens aan de fractievoorzitters van alle partijen heeft voorgelegd of, naar 
aanleiding van de opmerking van de dorpsraad Hunsel, een alternatieve neutrale locatie voor de school in 
Ittervoort bespreekbaar is; 
- Uit de inbreng van de verschillende insprekers ter vergadering van de Commissie Sociaal is gebleken 
dat het onverkort vasthouden aan de Kallestraat (Hunsel) en Begoniastraat (Ittervoort) leidt tot grote 
verdeeldheid onder de inwoners in die kernen van onze gemeente;
- Geen van de beide locaties nog, als gevolg van weglekeffecten, kan rekenen op voldoende toestroom 
van leerlingen;
- Dat het onder die gegeven omstandigheden niet de voorkeur heeft om een Integraal Kindcentrum, 
waarmee een miljoeneninvestering gemoeid is, op een van de beide locaties te stichten;

Mede overwegende dat:
- De dorpsraden en overleggen van Hunsel, Haler, Neeritter en Ittervoort op 25 november 2015 een visie 
document ‘Stip op de horizon’ aan de toenmalige wethouder Vogels hebben overgelegd; 
- Daaruit blijkt dat de primaire voorwaarde ten aanzien van de locatie luidde: “Neutrale nieuwe school 
locatie, niet in een kern (gemeenschappelijke deler) om een brug te kunnen slaan tussen de dorpen en 
naar elkaar toe te kunnen groeien, en het gebied als totaal te kunnen versterken.“;
- De huidige portefeuillehouder heeft aangegeven dat, naast de eerder onderzochte locaties, er nu andere 
locaties, in Ittervoort maar buiten haar kern, mogelijkheden bieden;
- Belanghebbenden er op rekenen dat er spoedig een keuze gemaakt wordt;
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Stelt vast dat:
- Mede gezien het uitgangspunt zoals vastgelegd in eerdergenoemd visiedocument, een neutrale locatie 
in Ittervoort, aan de rand van het dorp, op het grootste draagvlak bij alle belanghebbenden kan rekenen 
en daarmee potentiële locaties Begoniastraat te Ittervoort en Kallestraat te Hunsel niet meer tot de 
opties behoren.
- Mocht geen geschikt of haalbaar alternatief aan de rand van Ittervoort uit dat onderzoek komen , de 
locatie Begoniastraat als meest geschikte en definitieve locatie van de fusieschool wordt aangewezen. 
 
Besluit het college op te dragen:
- Met grote spoed onderzoek te verrichten naar neutrale locaties in Ittervoort, aan de rand van het dorp;
- Een voorstel met vergelijkingen op hoofdlijnen tussen neutrale locaties in Ittervoort, indien 
mogelijk, in de raadsvergadering van februari 2020, aan de Raad voor te leggen.

Fractie VVD

Naschrift griffier:
De rood gemaakte tekst is de aanvulling op de tekst van de motie 5.1 van de fracties 
Samen Verder, Ronduit Open, CDA en D66.
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Amendement 6.1
Bijlage 5

         

Heythuysen, 10 december 2019;

Amendement bij raadsbesluit voteren investeringskredietrealisering gezamenlijke 
accommodatie voetbalverenigingen HVC Hunsel, ESV Ell en GKC Grathem/Kelpen-Oler aan 
Oranjelaan in Kelpen-Oler.

De gemeenteraad van Leudal heden in vergadering bijeen;

Kennis genomen hebbende van het voorliggende raadsvoorstel; 

Overwegende;

1. Dat het college voorstelt te investeren in een gezamenlijke voetbalaccommodatie voor de drie 
genoemde voetbalverenigingen resulterend in € 468.915 aan vaste lasten.

2. Dat uit antwoorden op de door de fractie Samen Verder ingediende vragen blijkt dat het verder 
exploiteren van de huidige accommodaties resulteert in vaste lasten ad € 445.404.

3. Dat wanneer meerdere verenigingen naar een enkele locatie verhuizen dit volgens ons moet 
betekenen dat de vaste lasten daarbij minimaal gelijk blijven dan wel dalen.

4. Dat ook de deelnemende verenigingen aangeven nog wel ruimte te zien voor verdere 
aanscherpingen van het budget.

5. Dat de voorgestelde dekking in onze optiek een verkeerde indruk wekt (“begrotingsruimte”) of 
gedeeltelijk onwenselijk is (budget Ôs Dörp, schrappen Majeure projecten).

Besluit:
1. Dat de voorgestelde investering in de gezamenlijke voetbalaccommodatie niet mag resulteren in 

jaarlijkse lasten hoger dan € 445.404.
2. Dat de opgelegde inspanningsverplichting van 10% onverminderd van kracht blijft en er samen 

met de verenigingen gezocht wordt naar besparingen.
3. Dat de huidige dekking blijft staan maar dat het college bij de volgende begrotingsbehandeling 

alternatieve dekkingsvormen aandraagt.

Aldus besloten door de gemeenteraad in zijn vergadering bijeen van 10 december 2019.

Fractie Samen Verder Fractie Ronduit Open
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Amendement 7.1
Gewijzigd ter vergadering

bijlage 6

Amendement bij Agendapunt 7 Vastellen bestemmingsplan “Sportpark HEG Kelpen-Oler”
De raad van de gemeente Leudal, In openbare vergadering bijeen op 10 december 2019
Constaterende dat:

- Het sportpark in Kelpen-Oler wordt gepland in een gebied met hoge grondwaterstanden.
- Er in het watertoets rapport op wetenschappelijk onverantwoorde wijze inschattingen worden 

gemaakt van de Gemiddeld Hoogste Grondwaterstand (GHG) die een risico vormen voor de 
gemeente Leudal m.b.t. toekomstige planschadeclaims.

- Veel huizen in Kelpen-Oler al decennia last hebben van grond en kwelwater in kruipruimtes.
- Bij hevige regenval de bergingsvoorziening aan de Limburgstraat snel vol loopt en slechts 

langzaam afvoert richting de N280 en Keversbroek.
- Enkele duikers in de Wessemervenlossing in geval van veel water slecht afwateren t.g.v. een te 

kleine diameter of slecht onderhoud.
- Dat we graag een klimaatadaptief sportpark willen, waarbij met toekomstige 

grondwaterstijgingen en periodes met hevige neerslag, toch gesport kan worden.
- Uit het rapport van Antea blijkt er zeer veel variatie zit in de huidige bodem. Dat wij alle 

vertrouwen hebben dat deze slecht doorlatende bodem goed wordt verwerkt onder het 
toekomstige sportpark, maar dat er geen garanties gegeven kunnen worden.

- De zandweg langs het Kaufven voor fietsers uit Grathem en Hunsel op dit moment slecht verlicht 
en onderhouden zijn.

- Met de aanleg van de nieuwe voetbalvelden een mooi open landschap met veel natuurwaarden 
verloren gaat.

Overwegende dat:
- Het belangrijk is voor de sporters uit Hunsel, Ell, Grathem en Kelpen-Oler, dat er op het nieuwe 

sportpark het hele jaar door gesport kan worden en dat dit niet belemmerd wordt door 
waterproblemen.

- Het belangrijk voor Kelpen-Oler is dat de problemen met wateroverlast in kruipruimtes niet 
mogen verergeren, en dat met de aanleg van het sportpark de huidige waterproblemen mee 
opgelost kunnen worden.

- Bij wateroverlast in de toekomst we geen discussie willen hebben of het nieuwe sportpark wel of 
niet een bijdrage levert aan eventuele wateroverlast.

Draagt het college op:
- Om in de Wesservenlossing een pomp te plaatsen met voldoende capaciteit om ingeval hoge 

waterstanden, automatisch het water naar het Kanaal Wessem-Nederweert te pompen.
- Een nulmeting bij de start van het project uit te voeren als tegemoetkoming aan de woning 

eigenaren en tevens een monitoring programma bij de woningen grenzend aan het plangebied te 
starten om  in de toekomst onvoorziene planschade af te zekeren.

- Als een vergunning wordt afgegeven door Rijkswaterstaat of het waterschap een buis aan te 
leggen tussen het sportcomplex en het kanaal Wessem-Nederweert om bij calamiteiten water 
weg te kunnen pompen. Aan de wethouder wordt hierbij de mogelijkheid geboden om een 
alternatieve oplossing te verkennen met voornoemde partijen.

- Indien het mogelijk is via een nulmeting de huidige situatie als harde en betrouwbare referentie 
vast te leggen het college die nulmeting uitvoert.

- Nader te onderzoeken en samen met het Waterschap voor een oplossing zorg te dragen voor een 
betere afvoer van de Wessemervenlossing.

- Dat de  verlichting en onderhoud van de zandweg langs het Kaufven verbeterd wordt.
- Maatregelen te nemen om maximaal herstel natuur rond  de velden te bewerkstelligen teneinde 

bedreigde dier en plantensoorten een kans te geven.

En gaat over tot de orde van de dag.  Fractie CDA Leudal
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Amendement 11.1
Gewijzigd ter vergadering

Bijlage 7

   

  

AMENDEMENT Projecten Buggenumseveld

De raad van Leudal in vergadering bijeen d.d.10 december 2019;

Kennis genomen van het voorstel van Burgemeester en wethouders d.d. 12 november 2019 inzake het 
beschikbaarstellen van een drietal bedragen ten behoeve van projecten Buggenumseveld;

Overwegende dat:

er in het kader van de Structuurvisie Buggenumse veld compensatiegelden beschikbaar gesteld zijn door 
BASF teneinde de kwaliteit van het Buggenumseveld  te waarborgen dan wel te vergroten;

er ten behoeve van de verstrekking van compensatiegelden criteria zijn opgesteld;

de ingestelde adviesgroep aan de hand van die criteria het college heeft geadviseerd een bijdrage van 
27.443,50 euro ter beschikking te stellen aan het project Poelakkerweg 3 te Buggenum;

het college van mening is dat bij een verstrekking van een bijdrage uit de compensatiegelden ook het 
algemeen belang gewaarborgd moet blijven;

het criterium algemeen belang versus individueel belang tot nu toe niet gehanteerd werd;

in een bijna identiek geval in april 2019 dit criterium niet werd gehanteerd en wel een substantiële 
bijdrage door de gemeente  in het project werd verstrekt;

Besluit:

Het gestelde onder 1, 3e bullet  te wijzigen in dier voege dat er een bijdrage wordt verstrekt van  
€ 27.443,50 onder voorwaarden dat:
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- Er een financiële verantwoording van de bestede gelden wordt overgelegd, bestaande uit door het 
College gevraagde gegevens tenminste bestaande uit aankoopfacturen en onderhoudscontracten;

- De bijdrage na overlegging van de rekeningen betaalbaar wordt gesteld.

Verder het raadsvoorstel aan te vullen met punt 3:
De bestaande criteria aan te vullen met:

- Bij projecten waar particulieren eigenaren zijn betrokken, wordt er een afweging gemaakt tussen 
individueel belang en algemeen belang, en dat de bijdrage dan maximaal 50% is van de 
projectkosten. De bijdrage aan de projectkosten wordt meegenomen in het toekomstig beleid;

- het college tot een bedrag 10.000 euro per project vrijelijk kan beslissen. Het college legt 
achteraf aan de gemeenteraad verantwoording af.

Aldus besloten door de Raad van de gemeente Leudal in de vergadering van 10 december 2019.

Fractie D66
Fractie Ronduit Open
Fractie Progressief Akkoord Leudal


